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Městský obvod Pardubice II  |  Úřad městského obvodu Pardubice II 
               

                   Chemiků 128,  530 09 Pardubice

 
 
 

 
ZÁPIS     

z 8. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice II, 
které se konalo dne 28.2.2024 v 17.00 hodin 

v salónku restaurace Na Palubě, ul. J. Tomana čp.277, Pardubice 
 

Přítomni: Milan Drahoš, Lubomír Hanzlík, Mgr. Bc. Radek Hejný, Edita Chalupníčková, Miroslav 
Kis, Ing. Michal Kloda, Lenka Kutílková, Mgr. Jan Metelka, Ing. Petr Nachtigall Ph.D., Jiří 
Petružálek, Ing. David Roček, Ing. Marta Vitochová, Ing. František Weisbauer, Adéla Zdráhalová 
Mgr. Monika Benešovská – tajemnice ÚMO 
 
Omluveni: Mgr. Jana Hanzlíková 
 

 
Jednání zahájil a řídil starosta MO Pardubice II Mgr. Bc. Radek Hejný, který přivítal přítomné a 
konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Dále starosta uvedl, že dne 13.2.2024 byla pozvánka na dnešní zasedání zastupitelstva odeslána 
emailem členům zastupitelstva a dne 20.2.2024 byla pozvánka na zasedání zastupitelstva pro 
veřejnost zveřejněna na úřední desce úřadu městského obvodu. 
 
Vyzval ověřovatele zápisu ze 7. zasedání zastupitelstva pana Ing. Františka Weisbauera a paní 
Lenku Kutílkovou, aby se vyjádřili k zápisu. Paní Kutílková a Ing. Weisbauer prohlásili, že k zápisu 
neměli připomínky a zápis podepsali. Nikdo další ze zastupitelů neměl k zápisu připomínky. 
 
Starosta podal návrh na členy návrhové komise, stanovil ověřovatele zápisu a zapisovatele. 
 
Návrhová komise: Mgr. Jan Metelka, Lubomír Hanzlík 
 
Výsledek hlasování:  Pro    14      proti      0    zdržel se    0 
 
Ověřovatelé zápisu: Edita Chalupníčková, Adéla Zdráhalová 
Zapisovatelka: Markéta Fibichová 
 
Program: 

1. Zpráva starosty 
2. Páteř Polabin – prostranství okolo domu čp. 379 
3. Zmařené investice 
4. Informativní zpráva o investičních akcích MO Pardubice II 
5. Diskuse 
O návrhu bylo hlasováno. 
Výsledek hlasování:  Pro   14    proti 0       zdržel se 0   
 
Pan starosta navrhl projednat jednotlivé body programu v tomto pořadí: 2, 1, 3, 4, 5. 
 



2 z 3 
 

2. Páteř Polabin – prostranství okolo domu čp. 379 
Zprávu přednesl starosta. 
K jednání byl přizván Ing. arch. Tomáš Med, Ph.D., který podrobně představil studii parkovacího 
domu v rámci záměru Páteř Polabin, představil vizualizaci jednotlivých variant a postup a důvody 
pro výběr konkrétní varianty.   
Byla otevřena rozprava.  
Do rozpravy se přihlásil Mgr. Metelka s dotazem kde budou vjezdy do parkovacího domu. Ing. 
arch. Med odpověděl. Ing. Weisbauer navrhl kvalitní dendrologický posudek stromů, s tím, že 
podle jeho zkušeností stromy stejně odejdou, proto je lepší konkrétní stromy vyhodnotit a zvážit 
možnost jejich vykácení a vysazení nových stromů s kvalitní přípravou. Ing. Vitochová upozornila 
na případné problémy s novými lavičkami u vchodu do 18ti patráku (přítomnost problematických 
občanů). Starosta zmínil možnost vzniku služebny městské policie přímo v tomto domě.  
Starosta rozpravu ukončil. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice II vzalo Páteř Polabin – prostranství okolo domu čp. 
379 na vědomí. 

 
1. Zpráva starosty 
Zprávu přednesl starosta. 
Byla otevřena rozprava.  
Mgr. Metelka se dotazoval co bude v domečku místo trafiky. Starosta odpověděl. 
Starosta rozpravu ukončil. 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice II vzalo zprávu starosty na vědomí. 
 
3. Zmařené investice 
Zprávu přednesl starosta. 
Byla otevřena rozprava.  
Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. 
Starosta rozpravu ukončil. 
 
Hlasování o návrhu: 
Usnesení č. 32 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice II schvaluje  

• odpis studie na realizaci Slunečních hodin v hodnotě 31 000 Kč  

• odpis projektové dokumentace Fáblovka – stezky pro chodce a cyklisty v hodnotě 54 450 Kč 
jakožto zmařených investic 
Výsledek hlasování:                                                        Pro   14        proti   0           zdržel se  0 
Usnesení bylo přijato. 

  
4. Informativní zpráva o investičních akcích MO Pardubice II 
Zprávu přednesl starosta. 
Byla otevřena rozprava.  
Do rozpravy se přihlásila paní Zdráhalová s dotazem, co se konkrétně bude dělat na křižovatce 
Bělehradská x Prodloužená. Starosta a Ing. Řezanina odpověděli, že se zde budou zvětšovat 
kontejnerová stání a vznikne zde zóna 30.  
Ing. Weisbauer se dotázal, jestli jsou využívané knihobudky. Starosta odpověděl, že knihobudka 
v blízkosti úřadu je využívána poměrně hodně. Ing. Weisbauer se dále dotázal na další výběh pro 
psy, kdy bude vybudován. Starosta odpověděl, že s realizací se počítá letos. Dotaz od občanky, 
jestli se uvažuje o vybudování sálu pro kulturní akce v našem obvodě. Starosta odpověděl, že by 
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měl být v budově připravované nové ZUŠ. Ing. Weisbauer se dotázal na velikost sálu. Starosta 
odpověděl. 
Starosta rozpravu ukončil. 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice II vzalo informativní zprávu o investičních akcích 
MO Pardubice II na vědomí. 
 
5. Diskuse 
Starosta otevřel diskusi. 
Mgr. Metelka navrhl výběh pro psy v Lonkovce, případně oplocenou část a altánek pro posezení 
pejskařů. Starosta odpověděl. Dále navrhl případný vznik nového dětského hřiště u restaurace 
Pernštejnka. Starosta odpověděl, že v tomto místě se o hřišti neuvažuje.  
Dotaz od občanky na bezbariérovost v Polabinách u městského bytu (Gagarinova ul.). Starosta 
to řeší s odborem majetku a investic MmP. Ing. Weisbauer uvedl problém s bezbariérovostí 
obecně, hlavně u přechodů mezi různými povrchy. Dále uvedl, že je důležité hlídat obruby a 
bezbariérovost při projektování rekonstrukcí ploch, parkovišť a chodníků. Starosta odpověděl.   
Pan Petružálek vznesl dotaz na parkoviště v Družstevní ulici mezi pizzerií a čp. 101 (koncové 
zarážky). Ing. Řezanina odpověděl. Ing. Weisbauer by chtěl vysadit stromy u parkovacích míst. 
Starosta odpověděl, že občané nechtějí parkovat pod stromy z důvodu jejich znečištění.  
Pan Petružálek se dotázal na vybudování parkovacích míst místo sportovního hřiště v ulici 
Kosmonautů, protože je hřiště nevyužívané. Pan starosta odpověděl, že to nejde podle 
současného územního plánu. Nový územní plán by to mohl umožňovat.  
Jelikož se do diskuse dál nikdo nepřihlásil, starosta ji ukončil. 
 
Zasedání bylo ukončeno v 18.13 hod. 
 
 
 
.........………………………….                              
Mgr. Bc. Radek Hejný           
starosta 
  
Ověřovatelé:  

 
…………………………….…….        .........………………………….  
Edita Chalupníčková            Adéla Zdráhalová 
 
Datum vyhotovení zápisu: 7. 3. 2024 
Zapsala: Markéta Fibichová 


